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1. Oversendelsesforslag fremsatt av Paulsen (SV) under sak 58/23 Digitaliseringsstrategi 2023-2027 

Kommunestyret ber om å få sak med justert og utvida plan for kommunen sin 
kommunikasjonsstrategi. Ein del av planen – språkbruksdelen – skal ha med mål, reglar og 
strategiar for bruk av bokmål og nynorsk som jamstilte skriftspråk. 

Oversendelsesforslag fremsatt av Paulsen (SV) ble oversendt kommunedirektøren. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under sak 58/23 Digitaliseringsstrategi 2023- 
2027 

Karmøy kommune undersøker barns opplevelse av digitalisering i skolehverdagen 

Oversendelsesforslag fremsatt av Paulsen (SV) ble oversendt kommunedirektøren. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 1 
Prosjektering av ny skole i Åkrehamn igangsettes straks. 
Midlertidig løsning for sikring av skolevei er bemannede overganger inntil permanent løsning er på 



plass. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren, og det gis tilbakemelding til 
formannskapet når det er foretatt ny vurdering. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 2 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om ny vurdering av alternative tomter for ny skole på Vea 
for å få fortgang i bygging av ny skole på Vea. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren, og det gis tilbakemelding til 
formannskapet når det er foretatt ny vurdering. 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 3 
Karmøylista ber administrasjonen utrede tiltak som et alternativ til barnevernsinstitusjon. 
Karmøylista foreslår at en oppretter spesialiserte fosterhjem, der en ansetter miljøterapeuter som 
kan ta imot barn- unge for kortere eller lengre perioder. Dette vil være fosterhjem for barn som 
trenger sterkere tiltak enn et ordinært fosterhjem. De ansatte miljøterapeutene følges tett opp av 
fagkonsulent. Dette etter en lignende modell som staten drifter sine hjem. Dette er en modell som 
fungerer godt og som en har mange års erfaring med. 
Her vil en kunne gi individuelt tilpassede tiltak og dette til en adskillig lavere pris enn å skulle 
bemanne opp en institusjon. Dette er også helt i tråd med forskning på området, der barn- og unge 
skal bli i varetatt på en slik måte at de har en god utvikling og ikke settes i en situasjon med fare for 
å bli påvirket negativt. 

Formannskapet ber om en orientering i forkant av første møte i formannskapet etter 
konstituerende møte i kommunestyret. 

6. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, pkt. 4 

Kommunestyret ber Kommunedirektøren vurdere utarbeidelse av en egen Handlingsplan mot 
fattigdom 

Formannskapet ber om at temaet innarbeides i planstrategien. 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Paulsen (SV) under sak 58/23 Digitaliseringsstrategi 
2023-2027 

Kommunestyret ber om å få sak med justert og utvida plan for kommunen sin 
kommunikasjonsstrategi. Ein del av planen – språkbruksdelen – skal ha med mål, reglar og 
strategiar for bruk av bokmål og nynorsk som jamstilte skriftspråk. 



Oversendelsesforslag fremsatt av Paulsen (SV) ble oversendt formannskapet uten 
realitetsbehandling. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under sak 58/23 Digitaliseringsstrategi 
2023-2027 

Karmøy kommune undersøker barns opplevelse av digitalisering i skolehverdagen 

Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) ble oversendt formannskapet uten 
realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 1 

Prosjektering av ny skole i Åkrehamn igangsettes straks. 
Midlertidig løsning for sikring av skolevei er bemannede overganger inntil permanent løsning er på 
plass. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Mannes (KL) under sak 76/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 2 

Kommunestyret ber kommunedirektøren om ny vurdering av alternative tomter for ny skole på Vea 
for å få fortgang i bygging av ny skole på Vea. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

5. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 76/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3 

Karmøylista ber administrasjonen utrede tiltak som et alternativ til barnevernsinstitusjon. 
Karmøylista foreslår at en oppretter spesialiserte fosterhjem, der en ansetter miljøterapeuter som 
kan ta imot barn- unge for kortere eller lengre perioder. Dette vil være fosterhjem for barn som 
trenger sterkere tiltak enn et ordinært fosterhjem. De ansatte miljøterapeutene følges tett opp av 
fagkonsulent. Dette etter en lignende modell som staten drifter sine hjem. Dette er en modell som 
fungerer godt og som en har mange års erfaring med. 
Her vil en kunne gi individuelt tilpassede tiltak og dette til en adskillig lavere pris enn å skulle 
bemanne opp en institusjon. Dette er også helt i tråd med forskning på området, der barn- og unge 
skal bli i varetatt på en slik måte at de har en god utvikling og ikke settes i en situasjon med fare for 
å bli påvirket negativt. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

6. Oversendelsesforslag fremsatt av Løndalen (KL) under sak 76/23 Samlesak for 



spørsmål, pkt. 4 

Kommunestyret ber Kommunedirektøren vurdere utarbeidelse av en egen Handlingsplan mot 
fattigdom 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 


